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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

") . szággyúlés Hivatala

r-rkezett: 1005 NOV 2 8.

Írásbelikérdés

„Miért tart ilyan sokáig a villanybekötés a 21. században?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kolber István regionális fejlesztésért és
felzárkóztatásért felelős tárca nélküli miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyik fogadóórámon keresett meg Csókási Péter (Telekgerendás, Dózsa u. 40 .), aki 071/2
helyrajzi számú ingatlanjába szeretné bevezettetni az elektromos áramot. Az ügy már
hónapok óta húzódik, egyes híresztelések szerint azért, mert elfogytak azok a területfejlesztési
pénzek, amelyekből az ilyen fejlesztések költségeinek egy részét finanszírozzák .

Tisztelt Miniszter úr!

Minden ilyen esetben ilyen hosszú időt vesz igénybe egy lakóház villamos árammal
való ellátásának biztosítása?
Ha igen, miért?
Ha nem, miért tart hosszú hónapokig az elektromos áram bevezetése Csókási Péter
ingatlanjára?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2005 . 11 . 28 .
Tisztelettel

Erdős Norbert
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